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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni az emberi erőforrások miniszteréhez, mint a tárgyban
illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Miként képzeli el a Kormány a leend ő hazai Nemzeti Ifjúsági Tanács működéséhez
szükséges pénzügyi feltételek megteremtését? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nagy hiányossága hazánknak, hogy az Európai Unió 27 tagországa közül egyedül nálunk nem

működik az ún. Nemzeti Ifjúsági Tanács, amely egy nagyon fontos erny őszervezete lehetne a

hazai ifjúsági szervezeteknek, egyben megfelelő legitimációval és érdekérvényesítő

képességgel ellátott konzultációs partnere a mindenkori kormányzatnak az ifjúságot érintő

ügyekben. Szerencsére az utóbbi időben történtek el őrelépések ennek a szervezetnek a

megalakítása érdekében és bízunk benne, hogy ez a munka célba fog érni és minél hamarabb

meg fog alakulni a hazai NIT is .

Tudjuk azonban jól, hogy minden szervezet működéséhez és mozgásban tartásához komol y

pénzügyi háttérre van szükség, hatványozottan igaz ez ennél a nagyon fontos missziót betölt ő

szervezetnél, hisz hiába tudott szinte csak lelkesedésb ő l idáig eljutni ez a kezdeményezés, a

hivatalos megalakulás után önmagában ez már nem lesz elég . Európában számos példát



találhatunk arra, hogy miként oldják meg a finanszírozását a NIT-nek, van ahol a központ i

költségvetésből biztosítanak számára forrást, van, ahol a Szerencsejáték Rt . bevételeinek

bizonyos százalékát kapja meg a NIT, máshol a jövedelemadó bizonyos részéb ő l támogatják a

szervezetet .

Sokféle nemzetközi példa rendelkezésünkre áll tehát . A kérdés, hogy a hazai NIT számára

melyik módszer biztosítja a legbiztonságosabb és legkiszámíthatóbb működést, egyben a

legnagyobb függetlenséget az aktuális kormánytól, amely elengedhetetlen ahhoz, hogy a

szervezet tényleg a céljának megfelelően, csak a fiatalok érdekét nézve tudja ellátni feladatát .

A Jobbik átmeneti megoldásként — amíg ki nem alakul, hogy milyen lesz a finanszírozás -

beadott egy módosító javaslatot a költségvetéshez, ami 100 millió forintot biztosított volna a

NIT működésére, ezt azonban a kormánytöbbség leszavazta.

Tisztelt Miniszter Ur!

A kormány már több alkalommal kifejezte elkötelezettségét a Nemzeti Ifjúsági Tanác s

megalakulása mellett és kijelentette, hogy minden segítséget megad ehhez . A legtöbb

kérdésben a szervezet megalakulásában már most is résztvevők határozzák meg a szerveze t

jövőjét (pl . kik lehetnek tagjai), de a pénzügyi kérdés egy olyan terület, ahol az ő szándékuk

maximum ajánlás lehet, a döntés és a megvalósulás úgyis a Kormányon fog múlni . Mindezek

alapján kérdezem, hogy:

Miként képzeli el a Kormány a leend ő hazai Nemzeti Ifjúsági Tanács működéséhez szükséges

pénzügyi feltételek megteremtését? A rendelkezésre álló nemzetközi példák valamelyiké t

tartja-e követend őnek, vagy egy saját utat járva próbálja biztosítani a szervezet működését?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . október 8 .

Tisztelettel :

Farkas Gergely
Jobbik
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